
   Styremøte 7-2021 

   
 

 

Dato: 05.10.21 kl. 20.00 
Sted: Varmestua på Skoglund 
Til stedet fra styret: Ida B., Ketil, Veronika, Joachim, Ragnar, Jan og Ida A. 
Fraværende: Raymond og Cecilie 
Påminnelse på Messengergruppe 05.10.21 
Dato for referat: 14.10.21 
 
 
 
Nye saker:  
 
38/21 Godkjenning av forrige referat 
Godkjent.  
 
39/21 Høstkonferanse i MNTF 
13. og 14. november, Ida og Ida drar.   
 
40/21 Jubileumsfest 
Frist for påmelding til jubileumsfest er 15.10.21. Styret ønsker å sende ut e-post til nabotravlagene for å invitere disse. Det 
foreslås også å sende ut SMS til flere for å spre ordet. Veronika ser på dette. Representanter fra styret møter til pynting 
fredag 22.10. Joachim bestiller mat fra Vinge når antall påmeldte er klart. Ida A. og Veronika ordner quiz. Det må ordnes 
medsponset/kjøpte premier til loddsalg. Det må handles inn til kaffe, kake, snacks, velkomstdrink, burs etc. Det avtales 
nærmere på Messengergruppe.  
 
Det ble i forbindelse med 100-årsjubileumet skrevet en omfattende historie om klubben. Styret ønsker at denne 
oppdateres med de siste 25 årene, og publiseres på hjemmesiden. Dette blir ikke klart til jubileumsfesten, men noe styret 
må jobbe med videre.  
 
41/21 Leietaker veterinær 
Veterinær ønsker å kunne ta i bruk veterinærrommet hyppigere, og det avtales månedsleie i stedet for leie per gang. 
Gjeldende fra 01.10.21. Det regnes som en prøveperiode, og det blir tatt en ny vurdering på nyåret.  
 
42/21 Vedlikehold anlegget 
Vinduene på tårnet begynner å være ganske dårlige og må skiftes. Ketil henter inn tilbud hos aktuelle aktører.  
Det er bestilt nye markeringer til banen.  
Varmepumpa i varmestua er ødelagt, og kan ikke repareres. Mest sannsynlig er reklamasjonsfristen gått ut, og det må 
kjøpes ny.        
 
43/21 Sand på rettstrekk 
Styret beslutter å teste ut sandunderlag på halve rettstrekket. Ketil undersøker pris på utstyr som trengs for å vedlikeholde 
sandbanen. Dette kan styret forsøke å søke DU-midler til.  
 
44/21 Kjekssalg  
Kjekssalget i 2020 fikk inn en fin sum midler til klubben, og styret ønsker å prøve også i år. Ida A. har fortsatt tilgang til 
klubbens side på Nordkak, og det skal gå raskt «å komme i gang igjen». Styret er enige om å få inn bestillingen i midten av 
november, for å sikre at kjøpere får levering i god tid før jul.  
 
45/21 Premiekjøring  
Rissas premiekjøring står i fare for å utgå grunnet for lite hest påmeldt. Styret ønsker å undersøke muligheten for å ta over 
kjøringen. Veronika undersøker med DNT.  
 
Ingen flere saker lå til behandling og møtet ble hevet.  
 
Styrereferatet sendes ut til styremedlemmene på mail.  
Referatet godkjennes på neste styremøte.  

 


